

FY

24/25

Notice Type

General Notices / Avis généraux

Effective Date

5/3/2024

Expires

7/31/2024

Register By:

Enter value here

Title

Buffalos On The Air 2024

Body

CQ CQ CQ Calling all Amateur Radio Operators. This year marks the 50th anniversary of Buffalo 461 that was shot down in the Middle East killing all 9 members onboard. We are marking this occasion on 9-10 August with a ham radio event called Buffalos On The Air (BOTA) and need the help of radio operators in Winnipeg to staff Buffalo 462 at the Royal Aviation Museum of Western Canada. Last year we successfully got 4 Buffalo aircraft HF antennas on the air and this year will be even bigger. Please contact OPI Cpl Tanner at phillipmax.tanner@forces.gc.ca for more information on how you can participate. 73's

CQ CQ CQ Appel à tous les opérateurs radioamateurs. Cette année marque le 50^e anniversaire du Buffalo 461 qui a été abattu au Moyen-Orient, tuant les 9 membres à bord. Nous marquerons cette occasion le 9 et 10 août avec un événement radioamateur appelé Buffalos On The Air (BOTA) et nécessitons l'aide des opérateurs radio de Winnipeg pour gérer le Buffalo 462 situé au Musée de l'Aviation Royale du Canada de l'ouest. L'année dernière, nous avons utilisé 4 antennes HF des avions Buffalo et cette année, ce sera encore plus grand. Veuillez contacter Cpl Tanner, à phillipmax.tanner@forces.gc.ca pour plus d'informations et pour participer. 73's